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Interpelacfa

W sprawie uhrardlenia ulicy Slotnei

W irnieniu mieszkaric6w osiedfa Poludnie bardzo prosze o ut\rardzenie ulicy Efotnej. Nadmieniam, 2e

ulica Blotna jest zaniedbana od driesiqcioleci. Stanowidojazd do usytuowanych pzy niej dom6w

jednorodzinnych, bloku wielorodzinnego, Nadle3nictwa Wocfawek, Oirodka Edukacji Ekologicznej,

Parku Edukacyjnego oraz 60 aktywnie uiytkowanych garaiy.

Interpelacja napisana jest w oparciu o rozmowy z mieszkafcami ulicy Blotnej.

Proszq zatem o informacjg w sprawie utwardzenia ulicy iterminu jej wykonania.

Zalqczam takie zdjqcia poglqdowe.

Z powaianiem
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